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استاندار فارس در جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان:

برنامه های دستگاه های اجرایی واقع بینانه و بر اساس شرایط موجود تدوین شود
آتیه مردم؛ اس��تاندار ف��ارس از مدیران 
دس��تگاه های اجرایی خواس��ت ب��ا در نظر 
گرفتن امکانات موجود و نگاهی واقع بینانه 
برنامه ریزی کرده و این برنامه  ها را اجرایی 

کنند.
به گ��زارش آتیه مردم به نقل از پایگاه 
اطلاع رس��انی اس��تانداری ف��ارس، دکتر 
حس��ینعلی امیری، در جلسه شورای برنامه 
ریزی و توسعه استان با تاکید بر اینکه  این 
ش��ورا یکی از مهم ترین ش��وراهای استان 
اس��ت، عنوان کرد:  ش��ورای برنامه ریزی 
استان بر اس��اس قانون تشکیل می شود و 
دارای اختیاراتی س��ت و مصوبات این شورا 

لازم الاجراست. 
به گفت��ه دکتر امیری ش��ورای برنامه 
ریزی و توس��عه قاعدت��ا باید ب��رای آینده 
استان برنامه ریزی و مسائل و مشکلات و 
چالش هایی را بررسی کند که استان در آینده 

با آن مواجه خواهد بود. 
اس��تاندار فارس با بیان اینکه ش��ورای 
برنامه ریزی و توس��عه اس��تان باید ضمن 
ارزیاب��ی و برنامه ریزی ب��رای موضوعات 
مختلف استان، راهکار تعیین کند، اظهار کرد: 
بخش��ی از این اقدامات توسط خود مدیران 
اس��تان و اس��تاندار قابل انجام و اجراست و 
بخشی  نیاز به اصلاح قانون و مقررات دارد 

که باید در سطح ملی پیگیری شود. 
نماینده عالی دولت در استان فارس به 
موضوعات مطرح شده در این جاسه شورای 
برنامه ریزی اشاره کرد و افزود: تعدادی تغییر 
کاربری که عمدتا راجع به واحدهای تولیدی 
و کارآفرینی اس��تان بود و مطرح شد که به 
جز یک م��ورد که به منظور بررس��ی های 
بیشتر مسکوت ماند، بقیه به تصویب اعضای 
ش��ورای برنامه ریزی اس��تان رسید که در 
جهت ایجاد اشتغال و رونق اقتصادی موثر 

است. 
اس��تاندار فارس با بی��ان اینکه در این 
جلس��ه بررس��ی وضعیت اعتبارات ملی و 

اس��تانی دس��تگاه ها نیز مد نظر قرار گرفت 
، خاطرنش��ان کرد: متاس��فانه تع��دادی از 
دس��تگاه ها هنوز موفق نش��ده اند اعتبارات 
ملی خود را جذب و هزینه کنند و بعضی از 
دستگاه ها اعتبارات خودرا برگشت داده اند که 

امر پسندیده ای نیست. 
دکتر امی��ری با بیان اینک��ه  جذب و 
تخصیص و تصویب اعتبار، پر زحمتیاست 
و مدیر مربوطه بای��د اعتبار تخصیص داده 
ش��ده را در محل تعیین شده هزینه کند و 
با این اقدام موجبات توسعه مجموعه تحت 

مدیریت خود را فراهم کند. 
به گفته استاندار فارس، یکی از معیارها 
و شاخص های ارزیابی مدیران دستگاه های 
اجراییف میزان توفیق آنها در جذب اعتبارات 
ملی و استانی است و مدیرانی که نتوانسته اند 
اعتبارات خود را جذب کنند باید پیگیری های 
لازم را انج��ام داده و  نتیجه این اقدامات را  
جلسه  آینده ش��ورای برنامه ریزی گزارش 

دهند. 
رس��یدگی ب��ه وضعی��ت معیش��تی و 
توانمندسازی زنان سرپرست خانوار از دیگر 

موضوعاتی بود که در جلسه شورای برنامه 
ریزی و توسعه استان فارس مورد توجه دکتر 

امیری قرار گرفت. 
او با تاکید بر اهمیت ویژه این موضوع 
برای مدیریت ارش��د استان، گفت:  کمیته 
امداد حضرت امام)ره(، بهزیستی و اداره کل 
فنی حرفه ای استان فارس در این خصوص 
گزارش��ی را ارائه دادند ک��ه  پیش از این به 

عنوان تکلیف مشخص شده بود. 
اس��تاندار ف��ارس تصریح ک��رد: همه 

دستگاه ها باید برای انجام وظایف خود برنامه 
ریزی داشته باشند و نقطه عزیمت و نقطه 

هدف را تعیین و هدفگذاری کنند. 
نماینده عالی دولت در اس��تان فارس 
از مدیران دس��تگاه های اجرایی خواست با 
در نظ��ر گرفتن امکانات موج��ود و نگاهی 
واقع بینانه برنامه ریزی کرده و این برنامهه ها 

را اجرایی کنند. 
او تصریح کرد: عملیاتی بودن برنامه ها 
بر مبن��ای واقعیت ها و امکان��ات موجود و 

همچنین برخ��ورداری از جدول زمان بندی 
در تدوین برنامه ها باید مد نظر مدیران قرار 

داشته باشد. 
نماینده دول��ت وفاق ملی در اس��تان 
فارس، توجه به برنامه توسعه گردشگری را 
از دیگر موضوعات در خور توجهی دانس��ت 
که باد با جدیت در دستور کار شورای برنامه 

ریزی و توسعه استان قرار گیرد. 
امی��ری با بی��ان اینکه توس��عه برنامه 
گردش��گری فارس از مطالبات س��فر رهبر 
معظ��م انقلاب ب��ه فارس در س��ال 1387 
بود که تا کنون  اقدام اثربخش��ی درباره آن 
انجام نش��ده اس��ت، تاکید کرد: بی تردید 
دست یافتنی ترین و ارزان ترین و کم هزینه 
ترین و اجرایی ترین بخش توسعه در فارس 
توسعه گردش��گری اس��ت؛ چرا که استان 
فارس ظرفیت های متنوع و کم نظیری در 
حوزه های مختلف گردش��گری، مذهبی و 
زیارتی، گردش��گری سلامت، طبیعت، آثار 
تاریخی و فرهنگی و ادبی و بسیاری موارد 

دیگر دارد. 
توسعه سرمایه گذاری خارجی و داخلی 

و اشتغال از دیگر موضوعاتی بود که استاندار 
فارس بر لزوم توجه ش��ورای برنامه ریزی و 

توسعه استان به آنها تاکید کرد. 
دکتر امیری با بیان اینکه  تحریم های 
ظالمانه بر اقتص��اد ایران اثر گذاش��ته و از 
جهت اعتب��ارات دولتی با محدودیت مواجه 
هستیم، اظهار کرد:  به رغم این مشکلات 
و محدودیت ها نمی توانیم توس��عه کشوررا 
متوقف کنیم و به مردم بگوییم ش��ما شغل 
و توس��عه و رف��اه نخواهی��د چون کش��ور 
تحریم اس��ت؛ لذا هنر مدیران این اس��ت 
 ک��ه بتوانند با وجود این مش��کلات امورات 

را پیش ببرند. 
به اعتقاد نماینده عالی دولت در استان 
فارس مهم این است که مدیران در تنگناها 
دس��ت به ابتکارات خلاقانه بزنند و در این 
شرایط س��خت بتوانند آثار تحریم ها را کم 
کنند که این موضوع با اس��تفاده از امکانات 

موجود محقق خواهد شد. 
او افزود: به کار گیری بخش خصوصی  
چه در استان و چه  فعالان اقتصادی استان 
که در کشورهای حوزه خلیج فارس حضور 
دارند و انسان های شریف و متدین و متمکن 
و علاقه مند ب��ه س��رمایه گذاری در ایران 
هستند نیز می تواند در سرعت بخشیدن به 

توسعه فارس موثر باشد. 
امیری با بیان اینکه به عنوان خدمتگزار 
مردم اس��تان ف��ارس تلاش ک��رده ام که 
بس��ترهای حقوق��ی، سیاس��ی، قانون��ی و 
اجتماع��ی س��رمایه گذاری را فراهم کنم ، 
ابراز امیدواری کرد با تلاش بیشتر و برنامه 
مدون ت��ر و قابل اجراتر با تم��ام ظرفیت از 
سرمایه گذاری در استان فارس حمایت شود.

در ای��ن جلس��ه  که با حض��ور  جعفر 
ق��ادری و رحی��م زارع، نمایندگان مجلس 
ش��ورای اس��لامی که عضو ناظر جلس��ه 
هس��تند؛ تعدادی از مدیران اجرایی به ارائه 
گ��زارش از آخرین وضعیت اعتبارات ملی و 

استانی دستگاه های مربوطه پرداختند.

اس�تاندار فارس با بی�ان اینکه ش�ورای برنامه ریزی و 
توس�عه اس�تان باید ضم�ن ارزیابی و برنام�ه ریزی برای 
موضوع�ات مختل�ف اس�تان، راه�کار تعیی�ن کن�د، اظهار 
کرد: بخش�ی از این اقدامات توس�ط خود مدیران اس�تان 
و اس�تاندار قاب�ل انج�ام و اجراس�ت و بخش�ی  نی�از ب�ه 
 اص�اح قان�ون و مق�ررات دارد ک�ه بای�د در س�طح مل�ی 

پیگیری شود 
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مدیر عامل شرکت شهرك هاي صنعتي فارس از الکترونیکي کردن اکثر 
فرآیندهاي خدمت در این شرکت خبر داد و گفت: هم اکنون خدمات اصلي 
در این شرکت بصورت الکترونیکي ارائه مي شود و نیازي به مراجعه حضوري 
صنعتگران و متقاضیان نیستسید مس��عود عظیمي افزود:  با انجام فرآیندها 
بصورت الکترونیک شاهد  ارتقای سطح  کمی و کیفی سطح خدمت رسانی 
به متقاضیان و سرمایه گذاران هستیم .وي افزود: با اجراي طرح الکترونیکي 
کردن فرآیندها که در بستر سامانه پنجره واحد خدمات سازمان صنایع کوچک 
و ش��هرك های صنعتی ایران انجام مي ش��ود فرایندهای سنتی  و مراجعه 
حضوري حذف و همه مراحل خدمت  بدون نیاز به حضور فیزیکی توس��ط 
متقاضي در سامانه  قابل رصد و پیگیري است .عظیمي با بیان اینکه با اجرایي 
ش��دن این طرح  متقاضیان  می توانند با رایانه  شخصی و حتی تلفن همراه  
نس��بت به بارگزاري مدارك و مستندات خود اقدام کنند گفت:کارشناسان و 
مدیران شرکت شهرك هاي صنعتي فارس نیز موظف شده اند در کوتاهترین 

زمان به درخواست ها رسیدگي کنند. مدیر عامل شرکت شهرك هاي صنعتي 
فارس ارتقای س��طح بهره وری ، شفاف سازی امور  و ایجاد فضای عادلانه 
برای اطلاع رسانی و پیگیری کارها را از  مهمترین مزایاي الکترونیکي کردن 
فرآینده��ا اعلام ک��رد .وی افزود: در این زمین��ه  تمامي  فرآیندهای مرتبط 
با انتخاب قطعات زمین در ش��هرك ها و نواحی صنعتی، بارگذاری مدارك و 
مجوزهای مربوطه، ارس��ال فرم محاسبه قیمت فرآیند های اجرایی مرتبط با 
قرارداد های زمی��ن، از جمله نقل و انتقال، تجمیع، تفکیک و …به صورت 
کاملا الکترونیکی انجام می شود.مدیر عامل شرکت شهرك های صنعتی بیان 
کرد: در این طرح مراحل انتخاب و واگذاری قطعات زمین و ش��رایط مربوط 
به آن  با ش��رایط نقد و اقس��اط  در ش��هرك هایي که واگذاري آن خارج از 
فرآیند مزایده است در اختیار متقاضیان سرمایه گذاری در شهرك ها و نواحی 
صنعتی قرار می گیرد تا آنان بتوانند زمان و نحوه پرداخت وجه را تعیین نمایند.
وي  بیان کرد: همه مسیر ثبت نام و بارگذاری مدارك در سامانه مربوطه به 

آدرس eservice.isipo.ir به صورت مرحله به مرحله و الکترونیکی انجام 
می ش��ود و اولویت دریافت زمین با کسانی خواهد بود که زودتر وارد سامانه 
ش��ده و مراحل ثبت نام را طی کرده باش��ند،عظیمي  در ادامه از به روزرسانی 
تمامی اطلاعات شهرك هاي صنعتي استان  در سامانه اطلاعات شهرك های 
صنعتی خبر داد و گفت: این اطلاعات در س��امانه درگاه خدمات الکترونیکی 
این شرکت  مورد استفاده قرار می گیرد.وي گفت: با این اقدام، تمامی اطلاعات 
حقوقی و مالی قرارداد ها شفاف و در اختیار طرف های قرارداد قرار می گیرد و 
بس��یاری از مسائل و مشکلات فی مابین مرتفع می شود.مدیر عامل شرکت 
شهرك هاي صنعتي فارس  با بیان اینکه سامانه پنجره واحد خدمات سازمان 
صنایع کوچک و ش��هرك های صنعتی ایران به درگاه ملی خدمات هوشمند 
دولت متصل شده است، گفت: این مجموعه اقدامات به این منظور عملیاتي 
شده  که فرآیند اخذ استعلام ها کوتاه شود و نیازی به ورود مستقیم اطلاعات 

توسط متقاضی نباشد و به صورت شفاف در اختیار صنعتگران قرار گیرد.

سخنرانی اولین دانش آموز دختر استان 
فارس در حضور رهبر معظم انقلاب

مش��اور مدیرکل آم��وزش و پرورش 
فارس در امور بانوان گفت: برای نخستین 
بار یک دانش آموز دختر اس��تان فارسی به 
عنوان نماینده دانش آموزان دختر سراس��ر 
کشور در مراس��م گرامیداشت مقام زن در 
حضور رهبر معظم انقلاب سخنرانی کرد.به 
گزارش اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی 
آم��وزش و پرورش فارس،فاطمه قاس��می 
گفت:به رس��م هر ساله در ایام گرامیداشت 
روز زن و مق��ام مادر، ه��زاران نفر از بانوان 
و دختران سراس��ر کشور با مقام معظم رهبری دیدار می کنند.مشاور مدیرکل آموزش و 
پرورش فارس در امور بانوان گفت: در این دیدار از اقش��ار مختلف افرادی به نمایندگی 
به ارائه صحبت، بیان خواسته و طرح دیدگاه و موضوعات خود در حضور رهبری معظم 
انقلاب می پردازند.قاس��می گفت: طبق برنامه ریزی های صورت گرفته از قش��ر دانش 
آموزان دختر نیز افرادی ش��اخص توس��ط دفاتر اموربانوان ادارات کل آموزش و پرورش 
سراسر کشور معرفی می گردند که برای اولین بار، مریم سهرابی دانش آموز پایه یازدهم 
دبیرستان ش��اهد 1۴ اموزش و پرورش ناحیه ۴ شیراز توانست به عنوان نماینده دانش 
اموزان کشور در این دیدار سخنرانی داشته باشد.مشاور مدیرکل آموزش و پرورش فارس 
در امور بانوان گفت: این دانش اموز موفق اس��تان فارسی که بارها در مسابقات مختلف 
کشوری حائز رتبه های برتر شده در ابتدای سخنرانی اش که بارها مورد تشویق حاضرین 
و تایید رهبر انقلاب نیز قرارگرفت از اولین ش��هدای زن دفاع مقدس و مقاومت استان 
فارس یادکرد.قاسمی گفت: سهرابی با ارائه ی دغدغه های دانش آموزان دختر از هویت 
دختران��ه و فرهنگی و دینی، عدالت تربیتی آموزش��ی، چالش ها و فرصت های فضای 
مجازی،اجرای س��ند تحول بنیادین آموزش و پرورش و دغدغه های ش��غلی، کنکور و 

...سخن گفت و خواستار حمایت مقام معظم رهبری در رفع این دغدغه ها گردید

معاون وزیر صمت اعلام کرد:

سال آینده، فرآیندهای سازمان زمین 
کشور هوشمند می شود

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس س��ازمان زمین شناس��ی و اکتشافات 
معدنی از هوشمندسازی فرآیندهای این سازمان تا پایان سال آینده خبر داد.

به گزارش روابط عمومی اداره کل صنعت، معدن و تجارت فارس، داریوش اسماعیلی 
در جلسه ای که در محل این اداره کل برگزار شد، بیان کرد: شورایی در وزارتخانه صنعت، 
معدن و تجارت تحت عنوان ش��ورای راهبردی معدن کش��ور تشکیل شده که اقدامات 
کلان در آن به بحث و بررسی گذاشته می شود.وی ادامه داد: در بخش اکتشاف چالشی 
داریم که اگر رفع نش��ود ماجرای آن ادامه می یابد.معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت 
تصریح کرد: تعدد متصدیان در این بخش، مشکلاتی ایجاد کرده و این چالش موجب بروز 
پراکندگی کاری شده است.اسماعیلی با طرح سوالی مبنی بر اینکه سیاستگذار موضوع 
اکتشافات عمیق چه کسی است و چه دستگاهی باید آن دنبال کند؟و یا اینکه سیاست 
گذاری حاکم بر ش��رکت های بزرگ معدنی را چه کس��ی قرار است انجام دهد؟ گفت: 
این موضوع با اعمال حاکمیت یکپارچه و سیاس��تگذاری واحد در حوزه اکتشاف ذخایر 
معدنی کش��ور به نتیجه خواهد رس��ید.وی با تاکید بر لزوم هوشمندسازی و استفاده از 
هوش مصنوعی در مجموعه س��ازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی کشور، گفت: 
برنامه ریزی های لازم در این باره برای مدیریت هوشمند سازمان متبوع انجام شده است.

رئیس سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی اعلام کرد که تا پایان سال آینده 
تمام فرآیندهای این سازمان در بخش ستادی، نظام برداشت، تجمیع داده ها، برنامه  نویسی 
و …هوشمند می شود.اسماعیلی افزود: بیشترین نقش هوشمند مصنوعی و تمرکز آن، بر 
اکتشاف قرار دارد، بنابراین هوش مصنوعی به زودی کارهای عملیاتی را در این سازمان 
در بخش اکتشاف انجام خواهد داد.وی همچنین توسعه و بکارگیری فناورهای نوین در 
اکتشافات ذخایر پنهان معدنی را دیگر اقدماتی عنوان کرد که در آینده ای نزدیک در این 
سازمان اجرایی خواهد شد.رئیس سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی با بیان اینکه 
در برداشت داده های فراطیفی و تسریع و تکمیل نقشه های زمین  شناسی کاربردی نیز 
ورود خواهد کرد، افزود: این سازمان بخش  آموزش را هم به صورت ویژه در دستور کار 
قرار خواهد داد.اس��ماعیلی، راهبری پایگاه جامع عل��وم زمین را از دیگر برنامه های این 
سازمان اعلام کرد که با تشکیل یک هیات امنا به ریاست وزیر صنعت، معدن و تجارت 

اجرایی شده است.

مدیرروابط عمومی و آموزش همگانی آبفا شیرازتاکید کرد:

ضرورت مصرف بهینه آب از سوی مشترکین
 محمد امین آبادیان بر ضرورت مصرف بهینه آب تاکید کرد و افزود: ش��رکت آب 
و فاضلاب شیراز اقدامات همه جانبه ای به 
منظور تداوم جریان پایدار آب و گس��ترش 
شبکه فاضلاب در پهنه شهرستان شیراز در 
دس��تور کار دارد و به موازات آن مشارکت 
مش��ترکان در راس��تای مصرف بهینه اب 
راهگش��ا خواهد بود.وی با توجه به کاهش 
محس��وس دم��ا و اهمیت پیش��گیری از 
خس��ارت و ی��خ زدگی کنتوره��ای آب به 
مشترکان توصیه کرد نسبت به عایق نمودن 
داخل محفظه کنتور آب به وسیله پشم شیشه، فوم، گونی و یا قرار دادن کیسه محتوی 
کاه ی��ا خاك اره جهت جلوگیری از یخ زدگی کنت��ور و اتصالات اقدام کنند.مدیرروابط 
عمومی و آموزش همگانی آبفا ش��یراز در ادامه افزود: حصول اطمینان از نصب دریچه 
مناسب بر روی حوضچه کنتور، عدم ورود آب به داخل حوضچه در زمان بارندگی، عایق 
نمودن کلیه تاسیس��ات و لوله کش��ی داخلی ملک که در معرض سرما می باشد، نقش 
موثری در پیشگیری از هدررفت آب دارد.آبادیان در ادامه خواستار عدم قرار دادن کنتور و 
اتصالات در معرض حرارت مستقیم با شعله و یا ریختن آب داغ بر روی کنتور در صورت 
بروز یخ زدگی شد.مدیرروابط عمومی و آموزش همگانی آبفا شیراز در پایان خواستار عدم 
دستکاری کنتور و اعلام مراتب یخ زدگی انشعاب و کنتور آب به مرکز ارتباط مردمی و 
امداد آب به شماره 1۲۲ شد.بر اساس این گزارش گفتنی است براساس قانون در صورت 

عدم رعایت و بروز خسارات، هزینه مربوطه به عهده مشترك خواهد بود.

روی خط خبر

مدیر عامل شرکت شهرك هاي صنعتي فارس خبر داد:

ارتقای سطح  کمی و کیفی خدمت رسانی به متقاضیان و سرمایه گذاران

استاندار فارس گفت: در راستای اجرای سیستم های چابک سازی نیز از آنجا که مدیریت برق و گاز ملی 
اس��ت، آمادگی داریم که س��همیه برق و گاز را به ما بدهند تا خودمان مدیریت کنیم. به گزارش خبرگزاری 
تسنیم از شیراز، حسینعلی امیری در هشتاد و هفتمین نشست شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
فارس که با حضور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی برگزار شد، با اشاره به لزوم کوچک سازی و چابک سازی 
دولت اظهار داشت: شرایط فارس با استان های دیگر متفاوت است و نیاز به تشکیلات وسیع در شهرستان ها 
نیست.وی افزود: در راستای اجرای سیستم های چابک سازی نیز از آنجا که مدیریت برق و گاز ملی است، 
آمادگی داریم که سهمیه برق و گاز را به ما بدهند تا خودمان مدیریت کنیم.استاندار فارس با بیان اینکه برای 

همه استان ها یک نسخه پیجیده می شود، عنوان کرد: در بخش کار، استان ها موظف شدند فرصت شغلی 
ایجاد کنند. برای ایجاد هر فرصت شغلی 150 میلیون در نظر گرفته شده که نمی توان با این مبلغ اشتغال 
پایدار ایجاد کرد.امیری به موضوع کارگاه های زودبازده هم اشاره و عنوان کرد: تسهیلات در برهه ای تبدیل 
به اشتغال نشد بلکه به معوقات بانکی تبدیل شد. نه تنها تسهیلات به ایجاد اشتغال منجر نشد بلکه به یک 
معضل تبدیل شد، در حالی که برای یک شغل ماندگار حداقل به 500 میلیون تومان تسهیلات نیاز است.وی 
همچنین با بیان اینکه اداره کل آموزش فنی حرفه ای نیاز به تقویت زیرساخت ها دارد، تاکید کرد: وضعیت 
هنرستان ها و آموزش ها مطلوب نیست و نیاز به تقویت زیرساخت ها در این حوزه به شدت احساس می شود.

استاندار فارس: سهمیه برق و گاز را بدهید خودمان مدیریت کنیم 

ایسنا/فارس معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزش��کی با اش��اره به اهمیت هدف گذاری 
پژوهش ها گفت: پژوهش باید موجب ارتقا و تامین سلامت 

مردم، توسعه رفاه، آموزش بهداشت و درمان جامعه شود.
شاهین آخوندزاده در آئین گرامی داشت هفته پژوهش 
و فناوری دانشگاه علوم پزشکی شیراز، با ارائه راهکارهایی 
در خص��وص پژوهش هایی که می تواند موجب تولید ثروت 
برای دانشگاه و کشور شود، گفت: دستاورد و منافع اقدامات 
پژوهشی باید در جامعه دیده شود و رشد و بالندگی کشور را 

به همراه داشته باشد.
وی به پیشینه این مرکز دانشگاهی در عرصه های علمی 
کشور و منطقه، از دیرباز تاکنون اشاره و  ابراز امیدواری کرد 
که دانشگاه علوم پزشکی شیراز بیش از پیش در حوزه های 

علمی و پژوهشی ارتقا داشته باشد.
معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداش��ت، درمان و 
آموزش پزش��کی همچنین از ارائه گرنت پژوهشی از سوی 
وزارت بهداش��ت، درمان و آموزش پزش��کی به برگزیدگان 
پژوهشی و اعضای هیات علمی، اساتید و پژوهشگران برتر 
علوم پزشکی شیراز خبر داد و گفت: تلاش برای دسترسی 
اعضای هیات علمی و پژوهشگران دانشگاه های علوم پزشکی کشور به منابع الکترونیکی، از دیگر اقدامات معاونت تحقیقات و فناوری وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در سال جاری است.
آخوندزاده با تأکید بر اینکه پژوهش باید موجب ارتقا و تامین سلامت مردم، توسعه رفاه، آموزش بهداشت و درمان جامعه شود، به بررسی 
وضعیت پژوهشی کشور ایران در مقایسه با رقبای سنتی منطقه و همچنین مقایسه تعداد مقالات ایران، ترکیه و عربستان از سال 1۹۶8 تا 

۲0۲۴ میلادی بر اساس Clarivate پرداخت.
معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه کشور ایران در حوزه پژوهش سرآمد منطقه بوده و هست، 
به تاثیر کرونا و تحریم ها بر حوزه پژوهشی اشاره کرد و افزود: بسیاری از پژوهش های برتر ایران در گذشته، مربوط به دانشکده پزشکی شیراز 
بوده است و بی شک با توجه به تلاش های مسئولان، اساتید، اعضای هیات علمی و دانشجویان دانشگاه در حوزه پژوهش، شاهد درخشش 

بیش از پیش دانشگاه علوم پزشکی شیراز در سطح ملی و دنیا هستیم.

معاون وزیر بهداشت:

پژوهش باید موجب تأمین سامت مردم شود
رضایی دبیر ش��ورای مس��کن استان 
فارس از تعریف روش های جدید تأمین مالی 
برای طرح نهضت ملی مس��کن خبر داد.به 
گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی 
)استان فارس( ناصر رضایی مدیر کل راه و 
شهرسازی استان گفت: استفاده از ظرفیت 
بازار س��رمایه، بازطراحی صندوق های ملی 
مس��کن و زمین و یا املاك و مس��تغلات 
و تغییر ساختار شرکت های سرمایه گذاری 
بخش��ی از رویکردهایی اس��ت ک��ه دولت 
چهارده��م در ای��ن زمینه دنب��ال می کند.

رضای��ی با بیان این که ب��رای تامین مالی 
ساخت ۴ میلیون مسکن ملی مورد اشاره در 
برنامه هفتم توس��عه به 3 هزار همت اعتبار 
نیاز اس��ت، افزود: تحقق ساخت این تعداد 
مسکن  به عوامل مختلفی از جمله استفاده 
از ظرفی��ت مش��ارکت بخ��ش خصوصی 
بستگی دارد که باید به صورت ویژه مدنظر 
قرار گیرد.وی خاطر نش��ان کرد: اثر بخشی 
وبه نتیجه رس��یدن برنامه ه��ای مرتبط با 
»مسکن در استطاعت« در گرو رفع بسیاری 

از محدودیتها در حوزه ساخت و ساز است.
رضایی مش��ارکت اصناف و بانک ها، 
اصلاح قانون، افزایش سرمایه بانک مسکن، 
استفاده از ظرفیت بخش خصوصی و تغییر 
روش ها و ساختارها را از مؤلفه های مهم در 
راس��تای اجرایی ش��دن طرح  مسکن ملی 
برش��مرد و گفت:  ساخت مسکن همواره با 

چالش های مداومی همچون محدودیت های 
بودجه، مس��ائل کیفی و نیاز به تعادل بین 
عرض��ه و تقاضای رو به رش��د مواجه بوده 
اما ضرورت اصلی و در حال حاضر کش��ور 
دسترس��ی خانواده های کم درآمد و متوسط 
به ش��رایط زندگی ام��ن در خانه ای ایمن و 
پایدار اس��ت.وی از نقش برجس��ته و بسیار 
مه��م مجلس ش��ورای اس��لامی  در این 
مقطع و برهه زمانی س��خن گفت و اظهار 
داش��ت: قوانین تامین مال��ی نهضت ملی 
مس��کن  باید مورد بازنگری و اصلاح قرار 
گیرد که برای تحق��ق این مهم رفع موانع 
و تعاملات بین دس��تگاهی بسیار ضروری 
بوده و مجلس ش��ورای اسلامی نیز در این 
میان نقشی برجسته دارد.رضایی در بخشی 
دیگر از س��خنانش از لزوم هدایت بانکها و 
اصناف و تعریف پروژه ها براساس مدل های 
بانکی در طرح جهش تولید مسکن با ارائه 
پیشنهاد از طریق س��رمایه گذاران بانکی یا 
اتحادیه ها س��خن گفت و افزود: اصناف و 
انجمن ها با مش��ارکت بانکه��ا می تواند به 
طرح تولید مسکن شتاب بخشند.مدیرکل 
راه وشهرس��ازی استان تصریح کرد: بخش 
خصوصی همواره برای تأمین مالی ساخت 
مسکن راهکارهایی داش��ته و از آن جا که 
در روند س��اخت و سازها محدود به ساخت 
مسکن نبوده با در اختیار گرفتن زمین های 
تجاری یا مسکونی، تهاتر و مشارکت نقش 

بس��زایی در تامین مالی پروژه های مسکن 
داشته است.وی در بخش پایانی سخنانش، 
افزایش س��رمایه بانک مس��کن به عنوان 
تخصص��ی ترین بانک در حوزه س��اخت و 
س��از و کنترل و مهار تورم مسکن را مورد 
تأکی��د قرار داد و گفت: پیش��رفت فیزیکی 
پروژه های نهضت ملی مس��کن رابطه صد 
در صد مستقیم به تزریق تسهیلات بانکی 
دارد و با توج��ه به پایین بودن قدرت خرید 
مردم و واریز ضعیف و با فاصله های زمانی 
زیاد وجوه مالی مردم، پیشرفت این پروژه ها 
همواره با چالش مواجه بوده است.رضایی یاد 
آور شد: کم هزینه ترین راهکار برای تحقق 
برنامه هفتم در بخش مسکن، تامین مالی و 
افزایش سرمایه بانک مسکن است، بانکی 
که سالها پیشران ساخت و ساز بوده  است.
وی به آمارهای  بانک مرکزی و مقایس��ه 
عملک��ردی  17 بانک در بح��ث پرداخت 
تسهیلات مسکن اش��اره کرد و یادآور شد: 
از س��ال 1۴00 که قان��ون جهش تولید به 
بانکها ابلاغ ش��ده تعداد زیادی از بانکها از 
دادن تسهیلات و عقد قرارداد در خصوص 
نهضت ملی مسکن خودداری کرده اند. لذا 
بهتر است سرمایه بانک مسکن بیشتر شود 
که تحقق این مهم که  افزایش چشم گیر 
پیشرفت پروژه های نهضت ملی را به دنبال 
خواهد داست منوط  به تصویب نمایندگان 

انقلابی مجلس خواهد بود.

دبیر شورای مسکن استان فارس اعلام کرد:

روش های جدید تأمین مالی برای طرح نهضت ملی مسکن
 دنبال می شود


